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2014 blev ett bra verksamhetsår för Aneby Konserthusförening även om vi haft en viss nedgång i 
biobesökare. Detta har att göra med det utbud av filmer som funnits att tillgå under året. Vi 
minskade antalet besökare mot 2013 med 676 st, men då får man räkna med att 2013 hade vi 
Hundraåringen som drog in otroligt många besökare. 
 
De tekniska bitarna har motsvarat våra förväntningar och under året har vi börjat få filmer levererade 
via internet i en tjänst som heter MovieTransit, som är helt gratis för biograferna. Det här har 
fungerat mycket bra och vi slipper mycket arbete med diskar som ska skickas. 
 
Bioverksamheten kommer även fortsatt att kräva ett nätverk av ideellt arbetande personer och 
stödjande medlemmar. Vi kommer därför fortsätta bedriva vår verksamhet som innan och vill hålla 
Aneby Konserthusförening levande för att kunna behålla den fina biografverksamhet som vi har i 
Aneby. I detta sammanhang vill vi i styrelsen passa på att tacka alla medlemmar för deras stöd och 
alla som hjälper till och jobbar i föreningens verksamhet.  
 
Tack vare er har vi en fin biograf i Aneby Kommun. 
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